
وزارت بايد از مدال آوران حمايت كند 
وزارت ورزش باي��د از رش��ته  هاي مدال آور 
بيش��تر حمايت كند. اين حرفي اس��ت كه 
هميشه زده شده، اما كمتر به آن توجه شده 
است. بس��ياري از ورزش��كاران رشته  هاي 
المپيك��ي از وضعي��ت زندگ��ي حرفه اي و 
شخصي خود گلايه مند هستند، اما هرچه 
فرياد مي زنند به جايي نمي رس��ند. حس��ن يزداني، قهرمان كشتي 
المپيك 2016 در اين خصوص مي گويد: »از سوي وزارت ورزش حمايت 
و بازديدها از اردوهاي ما خيلي كم اس��ت. وزارت باي��د از ورزش  هاي 
مدال  آوري چون كشتي، تكواندو و وزنه برداري حمايت بيشتري داشته 
باشد و كم و كسري ها را برطرف كند. ورزشكاران اين رشته ها در كنار 
ورزشكاران رشته  هاي انفرادي، مدال  هاي خوشرنگي كسب كرده اند كه 

اميدوارم با حمايت بيشتر اين افتخارآفريني ها ادامه پيدا كند.«

نعمتي نامزد بهترين ورزشكار جهان شد 
 كميته مل��ي پارالمپيك ط��ي ماه  هاي 
گذش��ته بدون رئيس اداره شده و همين 
مسئله حاشيه  هاي زيادي را به وجود آورده 
است. بسياري از اردوهاي تيم ها و قهرمانان 
جانباز و معلول لغو شده و كسي هم نيست 
كه پاسخگوي مشكلات و معضلات آنها 
باشد، در اين بين اما خبر از افتخارآفريني يكي ديگر از اين قهرمانان 
كم توقع و بلندآوازه به گوش مي رسد. زهرا نعمتي، بانوي تيرانداز 
پارالمپيكي و المپيكي ايران از سوي فدراسيون جهاني تيراندازي با 
كمان به عنوان يكي از پنج كانديداي دريافت جايزه بهترين ورزشكار 
معلول تيراندازي با كمان در سال 2017 اعلام شد. بانوي پرافتخار 
كش��ورمان براي دريافت اين جايزه با استرتون بريتانيايي، گوگل 

برزيلي، وسكاياي روس و جيامين چيني رقابت مي كند. 

سطح فني جام تختي بالا رفته است 
ط��ي س��ال  هاي گذش��ته همواره س��طح 
رقابت  هاي جهان پهلوان تختي در دو رشته 
آزاد و فرنگ��ي مورد انتقاد ق��رار گرفته بود، 
 چراكه بسياري از منتقدان بر اين باور بودند كه 
تيم  هاي خارجي درجه يك به اين مسابقات 
نمي آيند. با اين حال رس��ول خادم، رئيس 
فدراسيون كش��تي نظري برخلاف اين عقيده دارد. خادم در خصوص 
مسابقات كشتي فرنگي جام جهان پهلوان تختي امسال مي گويد:  »قرار 
گرفتن اين مسابقات در سيستم رنكينگ اتحاديه جهاني باعث افزايش 
سطح فني و جذابيت اين مسابقات شده، همين امر باعث استقبال بيش 
از پيش عنوان داران كشتي جهان از اين جام شده است و تماشاگران و 
كارشناسان هم از ديدن اين رقابت ها ابراز رضايت كرده اند كه اين مسئله 

براي آينده كشتي فرنگي كشورمان بسيار مفيد است.« 

هفته بيس�ت و يک�م لي�گ برتر ب�ا پيروزي 
پرس�پوليس و اس�تقلال، تس�اوي تراکتور و 
ادامه شکست هاي س�پاهان به پايان رسيد. 
پرسپوليس در حالي ديروز در هفته بيست و يكم 
برابر پيكان به ميدان رفت كه قرمزها به دنبال اين 
بودند كه مقابل شاگردان مجيد جلالي با يك تير 
دو نشان بزنند، هم شكس��ت دور رفت را كه تنها 
باخت شان تا اينجاي ليگ بود، تلافي كنند و هم 
با كسب س��ه امتياز ديگر به تكرار قهرماني شان 
نزديك تر ش��وند. قرمزه��ا ب��ازي را توفاني آغاز 
كردند و در همان 15 دقيق��ه اول با زدن دو گل 
نش��ان دادند با تيمي كه دور رفت مغلوب پيكان 
شده بود، تفاوت زيادي دارند. اين گادوين منشا 
بود كه در ابتداي بازي دروازه تيم س��ابقش را باز 
كرد تا عقربه هاي س��اعت به دقيقه 10 نرسيده، 
پرسپوليس يك بر صفر جلو بيفتد. در ادامه هم 
علي عليپور پرسپوليس را 2 بر صفر جلو انداخت 
تا قرمزه��ا در روزي كه پيكان در ب��ازي دفاعي 
س��ردرگم و پراش��تباه بود با دو گل زودهنگام از 

حريف شان پيش بيفتند. پيكان كه نيمه دوم را 
هجومي تر از پرسپوليس آغاز كرده بود، توانست 
يكي از گل هاي خورده را جبران كند اما در ادامه 
عليپور باز هم گلزنی كرد تا پرسپوليس در نهايت 
با نتيجه 3 بر يك پيكان را شكست دهد و با 48 
امتياز صدرنشين بلامنازع ليگ باشد.. عليپور هم  
با زدن دو گل  تعداد گل هايش را در ليگ هفدهم 
به عدد 14 رس��اند تا جايگاهش در صدر جدول 

گلزنان محكم تر شود.
  بازگشت آبی ها به جاده برد

پارس جنوبي پل عبور اس��تقلال از تساوي هاي 
متوالي بود تا آبي پوشان دوباره به جاده پيروزي 
برگردند.استقلال مقابل پارس جنوبی در اولين 
حمله به اولين گل رس��يد تا همه چيز براي يك 
پيروزي پرگل آم��اده ش��ود و در نهايت هم اين 
آبي پوشان بودند كه با نتيجه 4 بر صفر توانستند 
حريف شان را با شكست بدرقه كنند و دوباره به 
روزهاي خوب ش��ان با پيرمرد آلماني برگردند. 
البته تأثير 10 نفره شدن پارس جنوبي در اواسط 

نيمه اول را در رقم خوردن اين نتيجه نبايد ناديده 
گرفت. به همين خاطر پيروزي اس��تقلال تحت 
تأثير داوري مس��ابقه قرار گرف��ت و جمي ها نيز 
به ش��دت به عملكرد رضا كرمانشاهي اعتراض 
داشتند. جنوبی ها معتقد بودند كه داور در دقيقه 
چهار به اشتباه به نفع استقلال اعلام پنالتي كرده 
و يك پنالتي هم به نفع پارس جنوبي نگرفته است، 
پنالتي كه اگر گرفته مي ش��د، پوريا سيف اللهي 
كارت زرد نمي گرفت تا در ادامه مسابقه با گرفتن 
كارت زرد دوم از مس��ابقه اخراج ش��ود و پارس 
جنوبي دقايق زيادي از بازي را با يك بازيكن كمتر 
مقابل اس��تقلال ادامه دهد. سعيد مظفري زاده، 
كارشناس داوري می گويد: »در دقيقه چهار بازي، 
مهدي قائدي تماس دست مدافع پارس جنوبي را 
كه در بيرون محوطه جريمه روي بدنش حس كرد 
با ادامه حركت به محوطه جريمه و پشت پايي كه 
به خودش زد، توانست يك پنالتي از داور بگيرد.« 
با وجود اي��ن، قائدي گفته ك��ه بازيكن پارس به 
درس��تي پنالتي اعتراف كرده اس��ت: »بازيكن 

حريف من را زد و خودش مي گفت، خطا بود.«
با تمام اينها، اما مهدي تارتار به شدت در نشست 
خبري پس از پايان مس��ابقه از داور بازي انتقاد 
كرد: »اين داور بود كه باعث شكست 4 بر صفر ما 
شد. آقاي اصفهانيان و آقاي غياثي اگر نمي توانيد 
شرايط داوري را درست كنيد از داوري برويد. براي 
چنين بازي سنگيني به داور هم گفتم، اگر اشتباه 
كرده باش��د تا دنيا دنياس��ت، نفرينش مي كنم. 
مگر اينكه من اش��تباه كرده باشم.« با وجود اين 
اعتراض ها، روند ناكامي هاي پارس جنوبي با اين 
باخت در نيمه فصل دوم ادامه پيدا كرد و آنها در 
شش هفته گذش��ته از آغاز دور برگشت با چهار 
مساوي و دو باخت، رنگ برد را نديده  اند و كم كم 
در حال فاصله گرفتن از بالاي جدول هس��تند، 
آن هم تيمي كه در نيم  فص��ل اول با عملكردي 

فوق العاده حتي هفته ها صدرنشين بود. 
در آن سوي ميدان اين مسابقه، اما استقلال با اين 
پيروزي در روزي كه به گفته شفر همه شاگردانش 
خوب بودند از شر سه تساوي متوالي خلاص شد.با 
اين حال، در پيروزي پرگل استقلال چند بازيكن 
نامشان در جريان مسابقه با پارس جنوبي پررنگ تر 
بود. مهدي رحمتي كه به گفته شفر براي آماده شدن 
در جام حذفي در دو مسابقه ليگ به ميدان رفته با 
گرفتن يك پنالتي و واكنش ه��اي خوب، يكي از 
بهترين بازيكنان استقلال بود تا مربي آلماني با توجه 
به آماده بودن حس��يني، كار سختي براي انتخاب 
شماره يك تيمش داشته باشد. مهدي قائدي هم 
كه شايعه جدايي اش از اس��تقلال در نيم فصل به 
گوش مي رس��يد، مقابل پارس جنوبي با گرفتن 
يك پنالتي، دادن يك پ��اس گل و تأثيرگذاري در 
گل چهارم روز خوبي را تجربه كرد. البته از عملكرد 
خوب علي قرباني هم نمي توان گذشت كه دو هفته 
پس از اينكه با گل نك��ردن يك موقعيت صدرصد 
مقابل سايپا از سوي هواداران آبي پوش هو شده بود، 
در بازي پنج شنبه با زدن دو گل دوباره جاي خودش 

را در دل تماشاگران اين تيم باز كرد. 
   چراغ خاموش مانند ذوب آهن و سايپا

 ذوب اين هفته 2 بر صفر اس��تقلال خوزستان را 
شكست داد تا شش��مين بردش را در هفت بازي 
اخير كسب كند و به رده سوم برسد. سايپا هم پس از 
يك افت چند هفته اي در روزهايي كه مهدي ترابي 
خوب گل مي زند، دوباره روي ن��وار برد افتاده و با 
پيروزي يك بر صفر برابر پديده به رده چهارم جدول 
رسيد. در ساير بازي هاگسترش فولاد مقابل نفت 
تهران به تساوي يك – يك رضايت داد و صنعت 
نفت هم با سه گل سپيدرود رشت را شكست داد.
تراكتور در اولين مسابقه اي كه ساغلام تركيه اي 
سرمربي جديدشان روي نيمكت اين تيم نشسته 
بود، برابر مشكي پوشان به تساوي بدون گل رسيد و 

فولاد نيز يك بر صفر سپاهان را شكست داد. 

پرسپوليس، استقلال و وزارت در جبهه مخالف تاج
 استقبال از تحقيق و تفحص 

قرمز و آبی  پايتخت
ريخت و پاش هاي بي حس��اب و كتاب و بدهي هاي هنگفت، سرانجام 
بحث حسابرسي، تحقيق و تفحص از دو باشگاه استقلال و پرسپوليس 
را به ميان كشيده است. طرحي كه مي تواند تخلفات بسياري را رو كند و 
مانعي براي استفاده بي رويه از بيت المال باشد، مسئله اي كه البته واكنش 

عجيب تاج، رئيس فدراسيون فوتبال را به دنبال داشته است. 
سه شنبه هفته گذشته بود كه نشست كميس��يون فرهنگي مجلس با 
حضور سلطاني فر وزير ورزش و جوانان و تاج رئيس فدراسيون فوتبال به 
منظور بررسي طرح تحقيق و تفحص از باشگاه هاي استقلال و پرسپوليس 
برگزار شد و نمايندگان كميسيون فرهنگي بعد از بررسي به آن رأي مثبت 
دادند. طرحي كه البته به مزاج تاج خوش نيامد و در واكنش به آن، بحث 
تعليق فوتبال ايران را به ميان كش��يد: »در صورت تحقيق و تفحص از 
سرخابي هاي پايتخت، امكان تعليق فوتبال ايران وجود دارد.« برخلاف 
نظر رئيس فدراس��يون فوتبال، اما اين طرح با اس��تقبال وزير ورزش و 

همچنين دو باشگاه استقلال و پرسپوليس روبه رو شده است. 
   موافقت وزير با حسابرسي استقلال و پرسپوليس

وزير ورزش، اما برخلاف نظر تاج معتقد است به رغم همه نابساماني ها و 
به هم پاشيدگي مالي و تشكيلاتي استقلال و پرسپوليس، ظرف 15، 20 
سال گذشته، با حسابرسي سرخابي هاي پايتخت مشكلي ندارد: »حركت 
ما در اين مدت كوتاه بر اساس قوانين و مقررات كشور، حسابرسي دقيق و 
پرداخت بخش اعظم بدهي هاي انباشته ساليان قبل مديريت دو باشگاه، 
آن هم توأم با شفاف سازي بوده، براي همين از هرگونه تحقيق، تفحص و 
حسابرسي در امور باشگاه ها و فدراسيون استقبال مي كنيم. بدهي هاي اين 
دو باشگاه در 20 سال گذشته بر مراجع قانوني ذي ربط محرز شده بود، ولي 
متأسفانه برنامه اي براي پرداخت آن نزد مديران و تصميم گيران استقلال 

و پرسپوليس وجود نداشت.«
   استقبال سرخابي ها از تحقيق و تفحص

حسابرسي از پرسپوليس و استقلال مي تواند دردسرهايي براي مديران 
ناكارآمد ايجاد كند و حتي چالش هايي نيز ب��راي مديريت فعلي اين دو 
تيم به وجود آورد، البته اگر ريگي به كفش شان باش��د. با وجود اين، اما 
افتخاري مديرعامل باشگاه اس��تقلال مي گويد كه از تحقيق و تفحص 
نمايندگان مجلس استقبال مي كند: »تحقيق و تفحص مجلس به نفع 
استقلال خواهد بود. خوب است نمايندگان در جريان امور و اداره باشگاه 
استقلال قرار بگيرند. حضور كميسيون تحقيق و تفحص مجلس در باشگاه 
استقلال را به فال نيك مي گيريم. از فرصتي كه پيش آمده، بايد استفاده 
كرد و مسائل و مشكلات باشگاه استقلال را با نمايندگان در ميان گذاشت تا 

شرايطي فراهم شود كه استقلال بتواند بدون تكيه به دولت به عنوان يك 
باشگاه حرفه اي و خودكفا، روي پاي خود بايستد و با استفاده از بخش 

خصوصي و حمايت هوادارانش، جايگاه واقعي اش را پيدا كند.«
باشگاه پرسپوليس هم با صدور اطلاعيه اي از طرح تحقيق و تفحص 
مجلس استقبال مي كند: »باشگاه پرسپوليس در حركت نوين خود 
ش��فافيت مالي، افزايش بهره وري، تلاش براي كاهش بدهي هاي 
انباشته در راستاي توسعه و پيشرفت پايدار، حركت در مسيري كه 
خواسته هاي بحق هواداران برآورده شود و تلاش براي كسب درآمد 

طبق موازين و محدوديت هاي قانوني را به عنوان سياست هاي اساسي 
خود دنبال مي كند. از اين رو آمادگي و استقبال همه جانبه  خود را از تحقيق 
و تفحص مجلس اعلام مي دارد. اميدواريم اين امر در آينده گسترش يابد. 
باشگاه پرسپوليس نزديك به دو دهه است كه با نابساماني و بحران در امور 
مالي و اجرايي مواجه است كه در حركت نوين باشگاه و در راستاي تأكيدات 
وزير ورزش براي س��اماندهي و نظم امور اجرايي، مالي و تشكيلاتي گام 
برمي دارد. حركت باشگاه پرسپوليس بر اساس قوانين و مقررات كشور و 
حسابرسي دقيق و پرداخت بخش اعظم بدهي هاي انباشته ساليان قبل، 
توأم با شفاف سازي بوده است. به همين دليل از هرگونه تحقيق و تفحص 
و حسابرسي در امور باشگاه استقبال مي كنيم و آن را راهگشا براي ادامه 
اين مسير مي دانيم. اين باشگاه حساسيت نمايندگان مجلس را فرصتي 
ارزنده مي داند تا اين مسير را بهتر از گذشته و با موانع و مشكلات كمتري 
طي كند.« البته در بخش پاياني اين اطلاعيه تصريح ش��ده كه باش��گاه 
پرسپوليس در چند س��ال اخير نه تنها از هرگونه بودجه دولتي، بلكه از 
بسياري از درآمدهاي معمول باشگاه ها كه در دنيا مرسوم است، بهره اي 

نبرده، مسئله اي كه البته قبول آن چندان آسان نيست!

 ترس از تحقيق و تفحص 
و چماقي به اسم تعليق!

پروژه تحقيق و تفحص از سرخابي هاي پايتخت، اگرچه بايد سال ها قبل 
كليد مي خورد، اما در آشفته بازار فوتبال داخلي بايد كليد خوردن ديرهنگام 
اين پروژه از سوي كميسيون فرهنگي مجلس شوراي اسلامي را به فال نيك 
گرفت و براي اعلام نتايج آن روزشماري كرد. در عين حال دلهره عجيب 

برخي ها از عملي شدن اين طرح در نوع خود جالب توجه است. 
سال هاي سال است كه موضوع ريخت و پاش ها، حيف و ميل ها و تخلفات 
گسترده پرسپوليس و اس��تقلال يكي از بحث هاي جدي فوتبال ايران 
بوده، بحثي كه مسئولان و مديران فوتبالي هر بار به نوعي از شفاف سازي 
و پاسخگويي به مردم فرار مي كردند، اما حالا با تصويب طرح فوق يك بار 
ديگر اميدها براي روشن شدن مسائل و حواشي بسيار زياد اين دو باشگاه 
زنده شده است. در شرايطي كه تكليف دخل و خرج سرخابي ها به هيچ 
وجه مشخص نيست و هرچند وقت يك بار از يك تخلف جديد آنها رونمايي 
مي شود، بررسي دقيق حساب و كتاب هايشان يكي از ضروريات است. به 
همين دليل است كه خوشبختانه نمايندگان ملت به اين مطالبه مردم و 
هواداران واكنش نشان داده اند و با توجه به اختيارات و مسئوليت هاي قانوني 

خود در جهت شفاف سازي مالي حركت كرده اند. 
مطرح شدن اين موضوع واكنش هاي متفاوت و ضد و نقيضي را به همراه 
داشت. از يك سو وزير ورزش و جوانان از اينكه نمايندگان براي تحقيق از 
منابع، مصارف و نظام مديريت دو باشگاه پرسپوليس و استقلال در 10 سال 
اخير پيشقدم شده اند، استقبال كرده، چراكه معتقد است حركت وزارت 
متبوعش در اين مدت كوتاه بر اساس قوانين و مقررات كشور، حسابرسي 
دقيق و پرداخت بخش اعظم بدهي هاي انباشته ساليان قبل مديريت دو 
باشگاه توأم با شفاف سازي بوده و نگراني وجود ندارد. از سوی ديگر، مرد اول 
مديريت فوتبال كشور اظهارنظري شتابزده انجام مي دهد كه شك و شبهه را 
بيشتر و بيشتر از قبل مي كند. مهدي تاج مدعي شده كه بهارستان نشين ها 
بايد تحقيق و تفحص از سرخابي ها را در پوشش ديگري انجام دهند، چراكه 
در غير اين صورت و عدم رعايت ملاحظات بين المللي، فوتبال ايران از سوي 
فيفا تعليق خواهد شد! ادعايي عجيب كه تنها از زبان تاج شنيده مي شود و 
به نظر مي رسد مسئولان بايد قبل از آغاز پروژه تحقيق و تفحص اظهارنظر 

رئيس فدراسيون فوتبال را مورد بررسي دقيقي قرار دهند. 
در بهانه تهديدآميز آقاي تاج دو نكته مهم وج��ود دارد؛ اول اينكه اگر همه 
موارد قانوني و حرفه اي رعايت شده باش��د، ديگر نيازي به تفحص آن هم 
در پوشش ديگر نيست. آشفتگي رئيس فدراسيون نشان دهنده اين است 
كه قوانين آنگونه كه بايد رعايت نش��ده و در صورتي كه بررسي هاي دقيق 
آغاز شود، احتمال لو رفتن بسياري از پش��ت پرده هاي موجود وجود دارد. 
نكته دوم بحث تخيلي تعليق است كه تاج آن را دستاويزي براي مسكوت 
گذاشتن طرح مصوب كميسيون فرهنگي قرار داده است؛ در فوتبال روز دنيا 
بارها پرونده هاي فساد، تباني و تخلفات سيستماتيك بررسي شده و به نتيجه 
هم رسيده است. پرونده سپ بلاتر، ميزباني جام جهاني و پرونده هاي ريز و 
درشت ديگر، نه تحت پوشش مسئله اي ديگر بررسي شده اند و نه فوتبال 
كشوري را به مرز تعليق رسانده  است. در اين ميان فقط متخلفان و مجرمان به 
مردم معرفي و اعمال قانون شده اند. با اين حساب بايد بگوييم چماق تعليق در 
پرونده تحقيق و تفحص از سرخابي ها جواب نخواهد داد و آقاي رئيس براي 
به سرانجام نرسيدن اين موضوع مهم بايد از طرق ديگري وارد عمل شود. 
بايد اذعان كرد كه اتفاقاً فيفا همواره از شفاف سازي مالي و پاكسازي فوتبال 
از دلالان و متخلفان استقبال كرده اس��ت، به ويژه اينكه اينگونه تحقيق و 
تفحص ها، وظيفه فدراسيون هاي فوتبال هر كشور است و از آنجا كه در كشور 
ما و در ساختمان خيابان سئول كسي دلسوز فوتبال ايران نيست، نمايندگان 
مجلس دست به كار شده اند تا بلكه فوتبال ايران بيش از اين در منجلاب فساد 
و تخلف غرق نشود. اين تفحص بالاخره ثابت مي كند كه كمك هاي دولتي 
چگونه به سرخابي ها رسيده، دلالان پرتعداد چگونه ميلياردها تومان به جيب 

زده اند و فساد چگونه مستطيل سبز كشورمان را احاطه كرده است.

نيمه نهايي ليگ بسكتبال به بازي پنجم كشيد
چهارمين ديدار مرحله نيمه نهايي ليگ برتر بسكتبال عصر پنج شنبه 
برگزار ش��د و با پيروزي مهرام و شهرداري تبريز، تعيين دو فيناليست 
اين دوره از رقابت ها به بازي پنجم كشيده شد. در يكي از حساس ترين 
ديداره��اي نيمه نهايي مهرامي ها در حالي چهارش��نبه ش��ب نتيجه 
سومين رويارويي را به پتروشيمي واگذار كرده بودند كه در اين ديدار 
موفق شدند 94 بر 87 حريف ماهشهري خود را با شكست بدرقه كنند. 
سوت هاي پراش��تباه داوري اعتراض هاي پياپي هر دو تيم را به همراه 
داشت. در ديگر بازي نيز نفت آبادان مقابل شهرداري تبريز و در وقت 
اضافه 101 بر 96 تن به شكست داد. ديدارهاي پنجم نيمه نهايي عصر 

دوشنبه در ماهشهر وتبريز برگزار مي شوند. 
------------------------------------------------------------

تكرار مقام پنجمي هندبال ايران در آسيا
تيم ملي هندبال ايران در آخرين دي��دار خود در چارچوب رقابت هاي 
قهرماني آسيا مقابل ژاپن به ميدان رفت كه اين بازي با نتيجه 33 بر 28 
به سود ايران خاتمه يافت تا تيم ملي هندبال ايران به عنوان پنجمي اين 
رقابت ها بسنده كند و از صعود به رقابت های جهانی باز بماند.هندبال 

ايران در دوره قبل اين رقابت ها نيز به مقام پنجم رسيده بود. 
------------------------------------------------------------

تشكيل تيم ملي »الف« و »ب« واليبال
امير خوش خبر، سرپرست تيم ملي واليبال ايران از تشكيل دو تيم ملي 
»الف« و »ب« خبر داد: »در سال آينده تيم ملي ايران طبق برنامه ريزي در 
جام واگنر لهستان، قهرماني جهان، بازی های آسيايی و چند بازي تداركاتي 
شركت مي كند. بازي ها براي ملي پوشان خيلي فشرده است و سرمربي تيم 
ملي در نظر دارد تا از بين بازيكنان ليگ، 28 بازيكن انتخاب كند و دو تيم 
ملي »الف« و »ب« قدرتمند تش��كيل دهد. در صورت تأييد فدراسيون 
واليبال تيم »ب« براي حضور در رقابت هاي بازی های آس��يايی شركت 

مي كند و تيم »الف« نيز در رقابت هاي جهاني و واگنر حضور مي يابد.«

هندبال آنچه را كاشته بود، برداشت كرد
اتفاق هاي زيادي دس��ت به دست هم داد 
تا تيم ملي هندبال ايران ب��راي دومين بار 
در رقابت هاي قهرماني آسيا به مقام پنجم 
دس��ت يابد و از كسب س��هميه مسابقات 
جهاني بازبماند. تيم مل��ي هندبال ايران از 
لحاظ توانايي، نفرات و پتانسيل بسيار خوب 
بود، اما مهم نحوه اس��تفاده از اين نفرات و 
ايجاد هماهنگي بين آنها بود كه در مسابقات 
شاهد آن نبوديم. تيم ايران در تمام بازي ها با 
يك سيستم به ميدان رفت و برايش فرقي نداشت مقابل ژاپن بازي می كند 
يا كره و عربستان. در حالي كه به عنوان مثال كره مقابل ايران براي مهار 
سجاد استكي، سيستم و ارنج خود را تغيير داد تا بتواند بازيكنان ايران را 
مهار كند، كاري كه ما نكرديم و ضربه آن را هم خورديم و مانند سال گذشته 
پنجم شديم. شايد چون حريفان ايران آنطور كه بايد آناليز نشدند و كادر فني 
توانايي هماهنگ كردن تيم و استفاده از توانايي فردي بازيكنان را نداشت، 
هرچند كه اين ناكامي تنها به اين هفت، هشت بازي يا يك ماه مانده به اين 
مسابقات برنمي گردد. بايد به بدو حضور رحيمي و زماني كه با استعفاهاي 
آقايان از دست داده شد، برگرديم، آن هم در شرايطي كه مي دانستند چه 
مس��ابقات مهمي پيش رو دارند، به برنامه هايي كه بايد مورد بررسي قرار 
مي گرفت و البته مش��اوره هاي غلطي كه به رئيس فدراسيون داده شد، 
رئيسي كه با آن سابقه زيادي كه در هندبال و مديريت داشته، گفته تيمي 
طلايي داريم، اما به جاي آنكه اين تيم طلايي را به دست يك مربي طلايي 
و تاپ بدهد به ماچك مي سپارد. بله، شايد زماني براي انتخاب نداشتند، 
چراكه زمان را از دس��ت داده بودند، اما پنجمي را كه با مربيان داخلي هم 
مي توانستيم بگيريم. اين ناكامي نتيجه وعده و وعيدهاي رئيس فدراسيون 
است و مشاوره هاي غلطي كه عده اي با در نظر گرفتن منافع شخصي خود 
به او داده اند. حالا مي گويند قرار است براي شنيدن صحبت هاي كارشناسان 
اتاق فكر تشيكل دهند، اين كار بايد قبل از اين مسابقات انجام مي شد تا 
شاهد اين ناكامي نباشيم نه امروز. البته الان هم اگر اين اتفاق به درستي 
بيفتد، نتيجه مثبت آن را مي توان در آينده ديد، اما نبايد فراموش كرد كه 

ناكامي امروز، نتيجه كاشته هاي ديروز خود آقايان است.
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

دنيا حيدري

با حذف رئال مادريد از رقابت  هاي جام حذفي فوتبال اسپانيا، ناكامي  هاي 
زيدان و تيمش ادامه پيدا كرد تا زيزو در بدترين شرايط ممكن قرار گيرد.  
پنج شنبه شب رئال مادريد در سانتياگو برنابئو در حالي مقابل لگانس قرار 
گرفت كه پيروزي يك بر صفر در بازي رفت تا حدودي خيال شاگردان 
زيدان را راحت كرده بود، اما لگانس تيمي نبود كه براي شكس��ت به 
مادريد رفته باشد. آنها در دقيقه 31 از ميزبان پرمدعاي خود جلو افتادند 
و حتي گل تساوي دقيقه 47 بنزما هم نتوانست آنها را نااميد كند تا اينكه 
در دقيقه 55 شگفتي خود را تكميل كردند و در نهايت 2 بر يك پيروز 

شدند تا به لطف گل زده بيشتر در خانه حريف به مرحله بعد صعود كنند.  
زيدان پس از حذف از كوپادل ري گفت: »ضربه بدي خورديم. از دست 
خودم عصباني هستم نه از بازيكنانم، مسئوليت اين شكست بر عهده من 
است، اما بايد خودمان را بالا بكشيم، بايد به بازي امشب مقابل والنسيا 
فكر كنيم و بايد راه حلي براي خروج تي��م از اين وضعيت پيدا كنيم.«  
حذف رئال مادريد در حالي رخ داد كه بارسلونا رقيب هميشگي اين تيم 
با پيروزي 2 بر صفر مقابل اسپانيول شكست يك بر صفر بازي رفت را 

جبران كرد و راهي مرحله نيمه نهايي كوپا دل ري شد. 

زيدان:  لگانس ضربه بدي به ما زد

شيوا نوروزي

رئيس فيفا مهمان ويژه دربي 86 مي شود
رئيس فدراسيون بين المللي فوتبال براي حضور در دربي پايتخت به تهران 
دعوت شده است. براساس گزارش خبرگزاري فارس، از اينفانتينو رئيس 
فدراسيون بين المللي فوتبال )فيفا( دعوت شده تا در تاريخ 10 اسفند به 
تهران سفر كند و تماشاگر ويژه بازي دو تيم استقلال و پرسپوليس در دربي 
86 باشد. طبق شنيده ها رئيس فيفا ظاهراً به اين دعوت پاسخ مثبت داده 
و قرار است براي تماشاي دربي پايتخت به تهران بيايد. اينفانتينو بهمن 94 
هم قبل از انتخابات فيفا به ايران سفر كرده بود، سفري كه به منظور گرفتن 
رأي ايران در انتخابات فيفا بود. حالا  قرار است اينفانتينو اين بار به عنوان 

رئيس فيفا برای دومين بار به تهران سفر كند.

علي حياط پور

كارشناس هندبال

آتش بازی سرخابی ها در ايستگاه 21
سپاهان بدون کرانچار هم شکست خورد، تراکتور با سرمربی جديد هم مساوی کرد

فريدون حسن
   فوتبال

سعيد احمديان
   گزارش

كرش: 11 سال مين جمع مي كردم 
كارلوس كرش، سرمربي تيم ملي بعد از مدت ها غيبت به ايران بازگشت و درست برخلاف آنچه كه بعد از 
مشخص شدن قرعه ايران در جام جهاني گفته بود از اميدواري به صعود، ارائه راهكار جديد و فرصت بازي 
با بزرگان حرف زد.  سرمربي تيم ملي فوتبال گفت:  »بايد با بهترين تمهيدات و تاكتيك ها 
به روسيه برويم. راهكارهاي گذشته به كار ما نمي آيد، بايد با راه حل هاي جديد بالاي 
قله برويم.  چالش  هاي آينده را نمي توان با راه حل  هاي گذشته برطرف كرد، بايد چيز 
جديدي خلق كنيم، چون قصد داريم از اورست بالا برويم.«  كرش ادامه داد: »ما به 
يك سوپرراهكار احتياج داريم، چون مي خواهيم به دور دوم صعود كنيم، مگر چند بار 
پيش مي آيد كه چنين فرصتي را تجربه كنيم، حتي در بازي  هاي  دوستانه هم نمي شود. 

ما با تيم نانواها مسابقه نداريم، بهترين ها روبه روي ما هستند و ما مي خواهيم اين 
فرصت را به چالش بكشيم.«  وي با اشاره به تماشاگران پرشور فوتبال ايران 
گفت:  »هفت سال فرصت داشتيم تا با تيم  هاي بزرگ مبارزه كنيم، ما 
بهترين هواداران دنيا را داريم و كاملاً آماده هستيم. دوست دارم بعد از 
هر مسابقه اي كه از زمين خارج مي شويم، مفتخر باشيم و پرستيژمان 
را نشان دهيم. ايمان دارم، شما زماني كه افراد مطمئن را انتخاب 
مي كنيد، مي توانيد همه را شگفت زده كنيد، تمام بازيكنان من 
آمادگي دارند، حق آنهاست كه حمايت شوند و مطمئن باشيد كه 
توانمندي صعود به دور دوم جام جهاني را دارند.« كرش در ادامه با 
اشاره به شگفت انگيزترين اتفاقي كه تجربه كرده و باعث تعجب 
همگان شده، گفت: »11سال به صورت مخفيانه و بدون اينكه 
كسي متوجه شود به گروه هايي كه در جمع آوري مين فعاليت 

داشتند، كمك مي كردم، اين كار بسيار لذت بخش بود.« 

تلاش سخت عربستان بر ضدايران و قطر 
يك ماه قبل بود كه مسئولان فدراسيون فوتبال با سروصداي زيادي از پيروزي مقابل عربستان در جلسه 
AFC صحبت كردند. آنها گفتند كه AFC قانع شد تا تيم  هاي عربستاني به ايران بيايند، اما وقتي متن بيانيه 
كنفدراسيون فوتبال آسيا رسانه اي شد، خبري از نام ايران در آن نبود.  AFC براي قطر، عربستان 
و امارات و مناقش��ه بين آنها رأي داده بود، در حالي كه مشكل ايران همچنان پابرجا بود. 
آقايان آن روزها مي گفتند كه در متن عربي نام ايران حذف شده و متن انگليسي كامل تر 
است، اما بعد از مشخص شدن اصل ماجرا سكوت كردند و ديگر چيزي نگفتند.  ديروز 
اما خبري تازه رسيد، خبري مبني بر اينكه كنفدراسيون فوتبال آسيا برگزاري بازي در 
زميني بي طرف را لغو كرده است.  اتخاذ اين تصميم با وجود فشارهاي عربستان، 
امارات و تهديد بيرون آمدن از مسابقات ليگ قهرمانان از سوي اين دو كشور 
بسيار جالب توجه بود. با اين حال سابقه نشان داده كه نمي توان زياد به 
اين فضاسازي رسانه اي اطمينان كرد، چراكه هنوز معلوم نيست آيا 
AFC اين رأي را به صورت كلي صادر كرده و شامل همه كشورها 
مي شود يا اينكه باز هم فقط پاي قطر، عربستان و امارات در ميان 
است.  خوش خيالي و سكوت مسئولان فدراسيون فوتبال ايران 
در شرايطي است كه عربستاني ها اين روزها از هيچ اقدامي 
بر ضد كشورمان دريغ نمي كنند. رئيس فدراسيون فوتبال 
عربستان در حالي اعلام كرد كه تصميم نهايي در خصوص 
بازي در زميني بي طرف روز دوشنبه اعلام مي شود كه 
در اظهاراتی واهی مي گويد: »ايران و قطر از تروريسم و 
ترويست ها حمايت مي كنند و تيم  هاي  ما به هيچ عنوان 

در خاك اين دو كشور به ميدان نمي روند.«
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